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Rada Miejska Skoczowa 
Radni - Sesja 

Protokół nr 51/2023 

z LI Sesji Rady Miejskiej Skoczowa w dniu 27 września 2023 roku 

  
Obrady rozpoczęto 27 września 2023 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 18:00 tego samego 
dnia. Sesja odbyła się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Skoczowie, Rynek 3. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 
1.Zdzisław Baranowski 
2. Fryderyk Białoń 
3. Maciej Bieniek 
4. Lucyna Bocek 
5. Maria Brodniewicz 
6. Rajmund Dedio 
7. Ryszard Drózd 
8. Joanna Duda-Michalak 
9. Irena Idasiak 
10. Jacek Krużołek 
11. Rafał Ludka 
12. Tomasz Michalak 
13. Teresa Papkala 
14. Franciszek Pomper 
15. Tomasz Pszczółka 
16. Mateusz Rohnka 
17. Halina Romańska 
18. Maria Sobik 
19. Mirosław Szwarc 
20. Monika Szyndler 
21. Marek Żagan 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie LI sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i gości 
oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z L sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1-31 sierpnia 2023 rok (druk nr 

1102). 
6. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Spółki SKO-EKO sp. z o.o. za 2022 rok (druk nr 

1103). 
7. Podjęcie uchwał: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu głosowania w wyborach na 
ławników do sądów powszechnych (druk nr 1109). 

2) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Cieszynie 
na kadencję 2024-2027 (druk nr 1110). 
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3) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Bielsku-
Białej na kadencję 2024-2027 (druk nr 1111). 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wyłonienia osoby wyróżnionej Laurem Srebrnej 
Cieszynianki w roku 2023 (druk nr 1112). 

5) Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Skoczów z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024 (druk nr 
1101). 

6) Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu sołectwa Międzyświeć, obejmującego dz. nr 220/39 
(druk nr 1105). 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od Skarbu Państwa 
działek nr 116/7, 116/8 i 116/9 położonych w Międzyświeciu (druk nr 1106). 

8) Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg na terenie Gminy Skoczów do kategorii 
dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu (druk nr 1104). 

9) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok (druk 
nr 1107). 

10) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/487/2022 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 19 grudnia 2022 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Skoczów na lata 2023-2035 (druk nr 1108). 

8. Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 

9. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
10. Sprawy organizacyjne. 
11. Zamknięcie obrad LI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

 

ad.1. Otwarcie LI sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i gości oraz 
stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Skoczowa Rajmund Dedio witając Radnych, 
Burmistrza Miasta Skoczowa Mirosława Sitko, Z-cę Burmistrza Miasta Skoczowa Andrzeja 
Bubnickiego, Skarbnika Jerzego Ciałonia, Sekretarz Magdalenę Fober, Radcę Prawnego, 
Prezesów Spółek, Naczelników Wydziałów Urzędu Miejskiego, Dyrektorów i Kierowników 
Jednostek Organizacyjnych oraz internautów. 

Następnie stwierdził prawomocność obrad. 

ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Rajmund Dedio - zapytał, czy są jakieś wnioski w sprawie zmiany 
porządku obrad – nie zgłoszono. 

ad.3. Przyjęcie protokołu z L sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z L sesji. Wobec braku 
poddał go pod głosowanie. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
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Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
Protokół z L sesja Rady Miejskiej Skoczowa został przyjęty jak wyżej. 
 
ad.4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
Poinformował, że uczestniczył w spotkaniach, uroczystościach, odpowiadał na pisma oraz 
przyjmował strony.  
 
Następnie Przewodniczące Komisji po krótce przedstawili tematykę, którą zajmowali się na 
komisjach. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Programu 
współpracy Gminy Skoczów z organizacjami pozarządowymi na rok 2024 i omówiła uchwały, 
które wpłynęły do rady, zapoznała się z nimi. W okresie międzysesyjnym brałam udział w Gali 
Zasłużonych dla Miasta Skoczowa i Sołectwa Gminy Skoczów, w obchodach Dni Skoczowa, 
w Korowodzie Dożynkowym w naszej Gminie, w uroczystości Akademii Rozpoczęcia Roku 
Szkolnego 2023/2024 w Szkole Podstawowej nr 8, w Narodowym Czytaniu organizowanym 
przez skoczowską Bibliotekę, w wernisażu wystawy fotografii w Muzeum Gustawa Morcinka 
oraz wernisażu wystawy autorstwa dzieci w wieku 9 – 14 lat połączonego z projekcją filmu i 
prelekcją psychologa w SP nr 8. 
 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja również 
rozpatrywała projekt uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Skoczów z 
organizacjami pozarządowymi na rok 2024. Braliśmy udział w przeglądzie szkół i stwierdzamy, 
że dużo się poprawiło w SP nr 8 i to jest wielka zasługa tez Dyrektora, który ogarnął to 
wszystko, ten cały remont, budowę hali i bardzo dużo miał dzieci podczas wakacji. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
zagospodarowania Przestrzennego – na ostatniej komisji oprócz procedowania sprawozdań i 
uchwał mięliśmy wystąpienie gości. Był to przedstawiciel RZGW w Gliwicach, oczekiwaliśmy 
że przyjedzie ktoś z dyrekcji, no niestety jak zwykle odwiedził nas przedstawiciel naszego 
skoczowskiego regionu. Rozmawialiśmy o śmieciach i zapoznaliśmy się z pismami 
mieszkańców. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja pracowała zgodnie z tematyką, przeanalizowała pismo Rady Osiedla w sprawie 
podwyższenia kwoty, która jest przyznawana na jednego mieszkańca. Uczestniczyłam w 
zebraniu ogólnym Osiedla Południe, w gali Zasłużonych raz w przeglądzie szkół. 
 
ad.5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1-31 sierpnia 2023 rok (druk nr 1102). 
 
Rada przyjęła informację z działalności Burmistrza – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
ad.6. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Spółki SKO-EKO sp. z o.o. za 2022 rok (druk nr 
1103). 
 
Przedstawiła Prezes SKO-EKO Anna Kwiatkowska. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja przyjęła sprawozdanie. 
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Przewodniczący Rady Rajmund Dedio – podziękował Pani Prezes za wzorcowe zarządzanie 
w spółce oraz pracownikom. 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – podziękował głównej księgowej za jej rzetelną pracę. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Miejskiej Spółki SKO-EKO sp. z o.o. za 2022 rok – 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rajmund Dedio przekazał prowadzenie pkt 7 porządku obrad sesji, 
Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej Skoczowa Monice Szyndler.  
 
ad.7. Podjęcie uchwał: 
ad.7.1. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu głosowania w wyborach na 
ławników do sądów powszechnych (druk nr 1109). 
 
Przewodniczący Rady Rajmund Dedio – poinformował, że w związku z upływem w dniu 31 
grudnia 2023 r. czteroletniej (2020-2023) kadencji ławników, Prezes Sądu Okręgowego w 
Bielsku-Białej zwrócił się do Rady Miejskiej Skoczowa o dokonanie naboru kandydatów na 
ławników:  
– do Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej - 7 ławników, w tym do orzekania z zakresu prawa    
pracy 0, 
- do Sądu Rejonowego w Cieszynie – 2 ławników, w tym do orzekania z zakresu prawa pracy 
– 1 ławnika. 
Zgodnie z art. 160 § 1 i 2 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych, 
ławników do sądów okręgowych i rejonowych wybierają rady gmin, których obszar jest objęty 
właściwością tych sądów.  
W związku z powyższym zachodzi potrzeba podjęcia uchwały, określającej w formie 
regulaminu zasady głosowania.  
 
Ponadto poinformował, że Komisja Regulaminowa - jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LI/547/2023 w sprawie ustalenia Regulaminu głosowania w wyborach na ławników 
do sądów powszechnych przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
ad.7.2. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Cieszynie na 
kadencję 2024-2027 (druk nr 1110). 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak – odczytała protokół z prac Zespołu 
opiniującego kandydatów na ławników sądowych – stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler – poinformowała, że do Sądu Rejonowego w 
Cieszynie radni powinni wybrać - 2 ławników, w tym do orzekania z zakresu prawa pracy – 1 
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ławnika w głosowaniu tajnym (zgłoszonych zostało 2 kandydatów) 
 
Następnie poprosiła o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej, która powoływana jest 
do prac związanych z przeprowadzeniem wyboru ławników. Zgłosili się następujący 
kandydaci: radny Mateusz Rohnka, radny Marek Żagan oraz radny Jacek Krużołek.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosownie wybór 3-osobowej 
Komisji Skrutacyjnej w wyborach ławników do Sądu Rejonowego w Cieszynie w tym do 
orzekania z zakresu prawa pracy, oraz do Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej w składzie: 
radny Mateusz Rohnka, radny Marek Żagan, radny Jacek Krużołek. 
  
Wyniki głosowania (wybór Komisji Skrutacyjnej): 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 

 
Powołana Komisja Skrutacyjna przystąpiła do prac związanych z przeprowadzeniem wyboru 
ławników do Sądu Rejonowego w Cieszynie – przygotowanie kart do głosowania, rozdanie 
kart radnym, krótkie przypomnienie zasad głosowania (zgodnie z przyjętym regulaminem), 
zebranie kart do urny, sprawdzenie i przeliczenie. 
 
Po zakończeniu prac Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Mateusz Rohnka odczytał 
protokół komisji (załącznik nr  6 do protokołu) przedstawiający wyniki wyborów stwierdzając, 
że w wyniku przeprowadzonego tajnego głosowania ławnikiem do Sądu Rejonowego w 
Cieszynie wybrana została: Pani Magdalena Ojczyk, do orzekania z zakresu prawa pracy 
wybrana została Pani Renata Brychlec. 

 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały z 
wybranymi ławnikami. 

 
Wyniki głosowania (podjęcie uchwały): 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LI/548/2023 w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Cieszynie na 
kadencję 2024-2027 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
ad.7.3. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej 
na kadencję 2024-2027 (druk nr 1111). 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler – poinformowała, że do Sądu Okręgowego w 
Bielsku-Białej radni powinni wybrać - 1 ławnika, w tym do orzekania z zakresu prawa pracy – 
0 w głosowaniu tajnym (zgłoszony został 1 kandydat). 
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Powołana Komisja Skrutacyjna przystąpiła do prac związanych z przeprowadzeniem wyboru 
ławników do Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej – przygotowanie kart do głosowania, rozdanie 
kart radnym, krótkie przypomnienie zasad głosowania (zgodnie z przyjętym regulaminem), 
zebranie kart do urny, sprawdzenie i przeliczenie. 
 
Po zakończeniu prac Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Mateusz Rohnka odczytał 
protokół komisji (załącznik nr 7 do protokołu) przedstawiający wyniki wyborów stwierdzając, 
że w wyniku przeprowadzonego tajnego głosowania ławnikiem do Sądu Okręgowego w 
Bielsku-Białej wybrany został Pan Szymon Broda. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały z 
wybranym ławnikiem. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LI/549/2023 w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej 
na kadencję 2024-2027 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
ad.7.4. Podjęcie uchwały w sprawie wyłonienia osoby wyróżnionej Laurem Srebrnej 
Cieszynianki w roku 2023 (druk nr 1112). 
 
Przewodniczący Rady Rajmund Dedio – poinformował, że został zgłoszony jeden kandydat 
Pan Przemysław Kolondra. Poinformował również, że Komisja Regulaminowa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – przedstawił sylwetkę kandydata. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LI/550/2023 w sprawie wyłonienia osoby wyróżnionej Laurem Srebrnej 
Cieszynianki w roku 2023 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
ad.7.5. Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Skoczów z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2024 (druk nr 1101). 
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Przedstawiła Naczelnik Wydziału Funduszy Europejskich Magdalena Goryczka. 
 
Ustawa z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie nakłada 
na organy administracji publicznej obowiązek realizacji zadań ze sfery publicznej we 
współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3  
ustawy. Podstawowe znaczenie w tej kwestii ma art. 5a ust. 1 cytowanej ustawy, nakładający 
na organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego obowiązek uchwalania rocznego 
programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego. 
Proponowana uchwała reguluje współpracę pomiędzy samorządem Gminy Skoczów, a 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy, 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2024 roku, określając cele, zakres, formę 
tej współpracy. Projekt uchwały konsultowany był z organizacjami pozarządowymi. 
Program w szczególności sprzyjać będzie kontynuowaniu i rozwijaniu partnerskiej współpracy 
pomiędzy Gminą, a organizacjami i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego, dalszemu rozwojowi tych organizacji i podmiotów, stworzy mieszkańcom Gminy 
szansę poszerzenia aktywności społecznej, a także umożliwi zlecenie realizacji zadań 
publicznych na rzecz organizacji pozarządowych i podmiotów, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.  
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LI/551/2023 w sprawie Programu współpracy Gminy Skoczów z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2024 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 10 
do protokołu. 
 
ad.7.6. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
fragmentu sołectwa Międzyświeć, obejmującego dz. nr 220/39 (druk nr 1105). 

 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marcin Dawid. 

Podstawą rozpoczęcia prac planistycznych jest Uchwała Nr XXXVII/434/2022 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 29 czerwca 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu sołectwa Międzyświeć, obejmującego dz. 
nr 220/39. 

Na obszarze objętym planem obowiązują ustalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego sołectwa Międzyświeć, przyjętego Uchwałą Nr XVIII/205/2020 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 26 sierpnia 2020 r. 
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Gmina Skoczów posiada Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego, zatwierdzone Uchwałą Nr XX/224/2016 Rady Miejskiej Skoczowa z dnia 21 
czerwca 2016 r. 

Celem opracowania planu jest umożliwienie realizacji zabudowy usługowej lub garaży na 
terenie obejmującym działkę nr 220/39 w sołectwie Międzyświeć na wniosek gminy. 

Proponowane funkcje nie naruszają ustaleń Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Skoczów – obszar objęty planem w w/w studium 
znajduje się w strefie U – w terenach zabudowy usługowej. Proponowane funkcje w projekcie 
mieszczą się w ustaleniach studium. 

Po podjęciu uchwały przez Radę Miejską Skoczowa w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Burmistrz, jako organ wykonawczy, 
ogłosił przez obwieszczenie na tablicach ogłoszeń i na stronie internetowej oraz przez 
ogłoszenie w prasie miejscowej o przystąpieniu do opracowania miejscowego planu, 
określając formę, miejsce i termin składania wniosków do planu, w terminie nie krótszym niż 
21 dni od daty ukazania się obwieszczenia i ogłoszenia. Następnie zawiadomił na piśmie o 
podjęciu uchwały instytucje i organy właściwe do uzgadniania i opiniowania projektu planu 
oraz sporządził projekt planu wraz z prognozą oddziaływania na środowisko, rozpatrując 
złożone wnioski i uwzględniając ustalenia studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Skoczów. 

W projekcie planu zgodnie z ustawą o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 
uwzględniono wymagania ładu przestrzennego, w tym urbanistyki i architektury, walory 
architektoniczne i krajobrazowe poprzez ustalenie odpowiednich wskaźników zabudowy  
i zagospodarowania, to jest w szczególności: minimalnego i maksymalnego wskaźnika 
intensywności zabudowy, maksymalnej powierzchni zabudowy, minimalnego udziału 
powierzchni biologicznie czynnej, maksymalnej wysokości budynków oraz obiektów 
budowlanych, geometrii dachów oraz nieprzekraczalnych linii zabudowy, gwarantujących 
zachowanie ładu przestrzennego oraz zachowanie właściwych proporcji zabudowy w stosunku 
do działki budowlanej i jej gabarytów. 

W projekcie planu wyznaczono następujące tereny: 

− U-KOG – teren usług lub garaży, 

− KDD – teren drogi publicznej – drogi dojazdowej. 

W terenie usług lub garaży oznaczonym symbolem 1U-KOG wprowadzono przeznaczenie 
podstawowe jako zabudowę usług z wykluczeniem usług handlu wielko powierzchniowego lub 
usług rzemieślniczych lub usług kultu religijnego lub garaże. Minimalny udział powierzchni 
biologicznie czynnej ustalono na poziomie 15% powierzchni działki budowlanej i odpowiada 
on ustaleniom zawartym w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy. Maksymalną powierzchnię zabudowy (70% powierzchni działki 
budowlanej) wyliczono z uwzględnieniem dopuszczonej powierzchni biologicznie czynnej oraz 
możliwości zagospodarowania działki, uwzględniając dotychczasowe użytkowanie terenu. 
Wysokość budynków ustalono, kontynuując ustalenia innych planów zagospodarowania 
przestrzennego i nie naruszając studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Skoczów. 

Ponadto uwzględniono wymagania ochrony środowiska, przyrody i krajobrazu kulturowego.  
W obszarze planu nie występują żadne dobra kultury współczesnej oraz żadne obiekty 
wpisane do rejestru zabytków i obiekty zabytkowe do objęcia ochroną planu. Nie ma żadnych 
obiektów oraz form ochrony przyrody. 

W obszarze planu nie występują udokumentowane złoża oraz tereny górnicze. Nie ma również 
obszarów zagrożonych osuwaniem się mas ziemnych jak i obszarów szczególnego 
zagrożenia powodzią. 
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Brak jest terenów predysponowanych do utworzenia przestrzeni publicznych. Na obszarze 
objętym planem nie ma szczególnych warunków zagospodarowania terenów oraz ograniczeń 
w ich użytkowaniu. 

W obszarze planu uwzględniono wymagania dotyczące modernizacji, rozbudowy, budowy 
systemów komunikacji – ustalono obsługę komunikacyjną poprzez sieć dróg znajdujących się 
poza granicą opracowania. Wprowadzono minimalną liczbę miejsc do parkowania jak również 
wyznaczono liczbę stanowisk postojowych przeznaczonych na postój pojazdów 
zaopatrzonych w kartę parkingową. 

Uwzględniono również wymagania dotyczące modernizacji, rozbudowy, budowy systemów 
infrastruktury technicznej – zapewniono możliwość przebudowy i rozbudowy urządzeń 
infrastruktury technicznej oraz realizację nowych sieci, w tym lokalizacje inwestycji celu 
publicznego z zakresu łączności.  

W planie nie ustalono tymczasowego sposobu zagospodarowania terenów ze względu na brak 
takiej potrzeby. Jest planowane zagospodarowanie terenu zgodnie z przeznaczeniem 
ustalonym  
w planie w Rozdziale 3. 

Wprowadzone w planie rozwiązania uwzględniają walory ekonomiczne przestrzeni oraz prawa 
własności. Proponowane funkcje uwzględniają zasadę racjonalności i proporcjonalności w 
ingerencję własności prywatnej oraz innych interesów osób trzecich. 

Ponadto zapisy planu uwzględniają potrzeby osób niepełnosprawnych, potrzeby obronności  
i bezpieczeństwa państwa, potrzeby interesu publicznego oraz potrzeby w zakresie rozwoju 
infrastruktury technicznej w zakresie odpowiadającym problematyce planu.  

Zapisy dotyczące rozwoju sieci infrastruktury technicznej umożliwiają zaopatrzenie w 
odpowiednią ilość wody. 

W projekcie planu nie wprowadzono nowej zabudowy, a utrzymano zabudowę 
usankcjonowaną w obowiązującym planie zagospodarowania przestrzennego, zwiększając 
powierzchnię przeznaczoną pod zabudowę jak i intensywność zabudowy. Uwzględniono przy 
tym zasięg istniejącej infrastruktury technicznej oraz plany inwestycyjne gminy. Sytuowanie 
zabudowy uwzględnia wymagania ładu przestrzennego, efektywne gospodarowanie 
przestrzenią oraz walory ekonomiczne przestrzeni.  

Projekt planu przekazano właściwym organom i instytucjom do uzgodnień oraz zaopiniowania. 
Po uzyskaniu odpowiednich opinii i uzgodnień projekt planu był przedmiotem wyłożenia do 
publicznego wglądu w dniach od 02.06.2023 r. do 23.06.2023 roku. Dyskusja publiczna nad 
rozwiązaniami przyjętymi w projekcie planu odbyła się w dniu 20.06.2023 roku. Uwagi do 
projektu planu zbierano do dnia 06.07.2023 roku. W wyznaczonym terminie nie złożono żadnej 
uwagi do projektu planu. 
W trakcie opracowywania planu zachowano jawność i przejrzystość procedur planistycznych 
oraz zapewniono udział społeczeństwa w pracach nad planem.   

Realizacja ustaleń niniejszego planu nie będzie miała wpływu na budżet gminy po stronie 
wydatków. Dochód związany ze wzrostem wartości nieruchomości nie będzie miał miejsca ze 
względu na to, iż działka stanowi własność gminną i jest przeznaczona na cel publiczny. 
Również dochód z tytułu wzrostu podatku od nieruchomości nie będzie miał miejsca – nie 
wyznacza się nowych terenów zabudowy. 

Projekt planu został sporządzony zgodnie  ustawą z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu  
i zagospodarowaniu przestrzennym oraz Rozporządzeniem Ministra Rozwoju i Technologii z 
dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie wymaganego zakresu projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego. 

Gmina Skoczów posiada dokument pn.: „Analiza zmian w zagospodarowaniu przestrzennym 
gminy Skoczów”. Dokument przyjęto Uchwałą Nr XIII/137/2019 Rady Miejskiej Skoczowa z 
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dnia 18 grudnia 2019 r. Powyższa zmiana planu jest zgodna ze Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Skoczów. 

Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LI/546/2023 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
fragmentu sołectwa Międzyświeć, obejmującego dz. nr 220/39 przyjęta została jak wyżej – 
stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
ad.7.7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od Skarbu Państwa działek 
nr 116/7, 116/8 i 116/9 położonych w Międzyświeciu (druk nr 1106). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marcin Dawid. 

W zakresie działek nr 116/7 i 116/8 zajętych pod drogę - ulicę Promykową w Międzyświeciu. 

Pismem z 14 grudnia 2020r. Starostwo Powiatowe w Cieszynie poinformowało tutejszy Urząd 
o zamierzeniu przeznaczenia do zbycia nieruchomości oznaczonej ówcześnie jako działka nr 
116/6 w Międzyświeciu. Wskazano również, że część tej działki zajęta jest pod drogę gminną 
- ulicę Promykową. Zaproponowano możliwość zbycia części w/w działki (części zajętej pod 
drogę) na rzecz Gminy Skoczów, pod warunkiem dokonania ze strony Gminy jej podziału 
geodezyjnego. W uzgodnieniu ze Starostwem Powiatowym w Cieszynie wydzielono 
geodezyjnie działki nr 116/7 i 116/8, zajęte pod drogę, w celu ich późniejszego przejęcia na 
własność Gminy Skoczów. Na poniższym rysunku działki te oznaczono kolorem niebieskim. 

W zakresie działki nr 116/9 w Międzyświeciu. 

Działka nr 116/9 leży na skrzyżowaniu ulic Cieszyńskiej i Promykowej. Na działce znajduje się 
niepodpiwniczony, jednokondygnacyjny budynek gospodarczy. Budynek posiadał 
napowietrzne przyłącze elektroenergetyczne (obecnie umowa na dostawę energii została 
rozwiązana). Do budynku doprowadzone jest przyłącze gazowe, a woda pobierana jest ze 
studni. Wiek budynku szacuje się na około 100 lat. 

Powyższa nieruchomość leży w jednostce 3U (zabudowa usługowa) miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego. 

W lutym 2021 roku Ochotnicza Straż Pożarna w Międzyświeciu zwróciła się do tutejszego 
Urzędu, o wystąpienie do właściciela działki nr 116/9 tj. Starosty Cieszyńskiego 
gospodarującego zasobem nieruchomości Skarbu Państwa, o przekazanie powyższej 
nieruchomości na rzecz Gminy Skoczów, na potrzeby realizacji zadań OSP w Międzyświeciu. 
Zanim dokonano podziału geodezyjnego, o którym mowa powyżej, Gmina Skoczów zwracała 
się do Starosty Cieszyńskiego z zapytaniem o możliwość przekazania całej nieruchomości na 
jej rzecz czy to w drodze darowizny, czy zbycia za równowartość 10% jej wartości lub 
rozłożenia płatności za tą nieruchomość na raty. W odpowiedzi Starosta Cieszyński stwierdził, 
że zbycie tej nieruchomości jest nieracjonalne z ekonomicznego punktu widzenia 
i niekorzystne pod względem finansowym dla Skarbu Państwa. W marcu br. Gmina Skoczów 
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po raz kolejny zwróciła się do Starosty Cieszyńskiego o przekazanie na jej rzecz działki nr 
116/9 w Międzyświeciu, w drodze darowizny lub za równowartość np. 10% wartości działki, 
z przeznaczeniem na potrzeby jednostki OSP w Międzyświeciu. W tym samym piśmie zwróciła 
się również z prośbą, aby z uwagi na trudną sytuację lokalową OSP, do czasu podjęcia decyzji 
w zakresie zbycia na rzecz Gminy Skoczów powyższej nieruchomości zawarta została 
nieodpłatna umowa użyczenia działki wraz z istniejącym budynkiem. Starosta Cieszyński 
wyraził zgodę na zawarcie takiej umowy. Uzgodniono treść jej projektu. 

Dla przeniesienia własności w/w działek na rzecz Gminy Skoczów, wymagane jest podjęcie 
odrębnej uchwały Rady Miejskiej Skoczowa wyrażającej zgodę na ich bezpłatne nabycie. 

Jako, że będzie konieczne poniesienie pewnych nakładów na nieruchomość, planuje się 
możliwie szybkie wystąpienie do Starosty Cieszyńskiego o darowiznę nieruchomości (którą 
może dokonać za zgodą Wojewody Śląskiego). 

Należy również zaznaczyć, że zgodnie z art. 13 ust. 2b ustawy o gospodarce 
nieruchomościami, nieruchomość nabyta w drodze darowizny nie może być wykorzystana na 
inny cel niż określony w umowie, ewentualnie cel ten może być zmieniony na inny, za zgodą 
Wojewody. Nieruchomości nie można będzie (w obecnym stanie prawnym) sprzedać. 

Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan 
 
Uchwała nr LI/552/2023 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od Skarbu Państwa działek nr 
116/7, 116/8 i 116/9 położonych w Międzyświeciu przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu. 
 
ad.7.8. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg na terenie Gminy Skoczów do kategorii 
dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu (druk nr 1104). 
 
Przedstawił Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg Piotr Hanzel. 
 
Regulacja przez Gminę spraw własnościowych nieruchomości zajętych pod istniejącymi 
drogami bądź przejmowanie dróg wewnętrznych na jej rzecz, umożliwia spełnienie 
niezbędnego warunku do podjęcia uchwały w sprawie zaliczenia tych dróg do kategorii dróg 
gminnych. 
Ponadto dla części dróg wskazanych w projekcie uchwały, zaliczenie do kategorii dróg 
gminnych ma charakter porządkowy. Drogom tym (z uwzględnieniem ulic) została nadana 
kategoria we wcześniejszych latach, lecz w związku z postępującym zagospodarowaniem 
terenów przyległych niezbędnym jest nadanie kategorii nowym odcinkom dla tej samej nazwy 
ulicy. 
Zaliczenie do kategorii dróg publicznych oraz ustalenie przebiegu umożliwi m.in. właściwe 
wykonywanie zadań zarządcy dróg przez Miejski Zarząd Dróg, jak również pozyskanie 
finansowych środków zewnętrznych na ich ewentualną przebudowę bądź remont.  
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Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LI/553/2023 w sprawie zaliczenia dróg na terenie Gminy Skoczów do kategorii 
dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu przyjęta została jak wyże- stanowi załącznik nr 13 do 
protokołu. 
 
ad.7.9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok (druk nr 
1107). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
W przedstawionej uchwale dostosowano plan dochodów do ich faktycznego wykonania w 
rozdziale 75023 (250.000 zł w paragrafie 0970) oraz przede wszystkim w rozdziale 75814 o 
kwotę 1.000.000 zł planowanych odsetek od środków zgromadzonych na rachunkach 
bankowych, lokatach bankowych. 
W dziale 750 do dochodów wprowadzono wpłaty na rzecz sołectwa Bładnice (2.070 zł) i 
sołectwa Harbutowice (2.000 zł) -  środki te zwiększają wydatki jednostek. 
W rozdziale 75412 wprowadzono dotację dla straży pożarnych na zakup sprzętu –                   
19.968,30 zł. 
Zwiększono również wpływy z tytułu subwencji oświatowej o kwotę 67.369,00 zł z 
przeznaczeniem na zwiększony odpis na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych 
nauczycieli. 
Wprowadzono również do budżetu dotacje z budżetu państwa stanowiącą zwrot części 
wydatków wykonanych w ramach funduszu sołeckiego w 2022 roku w łącznej wysokości 
111.041,82 zł. Środki te zwiększają wydatki sołectw. 
W rozdziale 80104 zwiększono dochody o kwotę 1.134,00 zł z tytułu odszkodowania za 
uszkodzony dach i zalana łazienkę w Przedszkolu Publicznym w Ochabach. Środki te 
przeznaczono na wydatki jednostki. 
Natomiast w rozdziale 85295 zwiększono planowane dochody o kwotę dotacji na wypłatę 
odbiorcom paliw gazowych refundacji podatku VAT w wysokości 5.740,03 zł. 
Po stronie wydatków w rozdziale 75023 zwiększono planowane wydatki Miejskiego Zarządu 
Dróg na utrzymanie toalety miejskiej oraz targowisk (38.000 zł). 
W związku ze zmiana wysokości odpisu na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych 
zwiększono wydatki na ten cel w rozdziałach 75085, 80101, 80104 i 85516.  
W rozdziale 75095 wprowadzono nowe zadanie inwestycyjne pn. „Wykonanie zaworu 
pierwszeństwa instalacji wodociągowej w świetlicy wiejskiej w Bładnicach” (14.000 zł). 
Zlikwidowano zadanie inwestycyjne pn. „Termomodernizacja budynków użyteczności 
publicznej – PT” (163.100 zł) oraz zadanie pn. „Modernizacja dachu krytej pływalni Delfin w 
Skoczowie – PT” w rozdziale 92601 (2.245,00 zł). W zamian za to utworzono nowe zadania w 
rozdziale 80101 pn. „Kompleksowa termomodernizacja budynków użyteczności publicznej w 
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gminie Skoczów – etap I – Termomodernizacja Szkoły Podstawowej nr 1 w Skoczowie” 
(78.585,00 zł) oraz w rozdziale 92601 „Kompleksowa termomodernizacja budynków 
użyteczności publicznej w gminie Skoczów – etap II – Termomodernizacja budynku krytej 
pływalni Delfin w Skoczowie” (884.515,00 zł).  
W rozdziale 75416 zwiększono środki na wynagrodzenia Straży Miejskiej o 75.200 zł ponieważ 
przy zmianie budżetu z miesiąca kwietnia nie uwzględniono nagród jubileuszowych 
pracowników Straży Miejskiej oraz pochodnych od przeniesionych środków tj. kosztów 
pracodawcy, czyli składek ZUS, składek na Fundusz Pracy oraz składek pracodawcy na PPK. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LI/554/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
ad.7.10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/487/2022 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 19 grudnia 2022 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2023-2035 (druk nr 1108). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Wieloletnia Prognoza Finansowa została sporządzona na lata 2023 – 2035, w związku z tym,  
że poręczone przez Gminę spłaty pożyczek zaciągniętych przez spółkę gminną kończą się w 
2035 r. Została ona sporządzona według wzoru wynikającego ze stosownego rozporządzenia.   
W załączniku pn. „Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Skoczów na lata 2023 - 2035"  
w roku 2023 zwiększono dochody ogółem, z czego zwiększono dochody bieżące, w tym 
dochody z tytułu dotacji i środków przeznaczonych na cele bieżące, dochody z subwencji 
ogólnej, pozostałe dochody bieżące oraz zwiększono dochody majątkowe.  Zwiększono 
wydatki ogółem, z czego zwiększono wydatki bieżące, w tym wydatki na wynagrodzenia i 
składki od nich naliczone oraz zwiększono wydatki majątkowe.  
W załączniku pn. „Przedsięwzięcia wieloletnie na programy, projekty i zadania majątkowe”  
w wydatkach majątkowych na programy, projekty lub zadania pozostałe zlikwidowano zadanie 
inwestycyjne pn. „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej – PT”  oraz zadanie 
pn. „Modernizacja dachu krytej pływalni Delfin w Skoczowie – PT”. W zamian za to 
wprowadzono nowe zadania na lata 2023 - 2024 pn. „Kompleksowa termomodernizacja 
budynków użyteczności publicznej w gminie Skoczów – etap I – Termomodernizacja Szkoły 
Podstawowej nr 1 w Skoczowie”,  „Kompleksowa termomodernizacja budynków użyteczności 
publicznej w gminie Skoczów – etap II – Termomodernizacja budynku krytej pływalni Delfin w 
Skoczowie” oraz „Budowa boiska wielofunkcyjnego wraz z zadaszeniem przy Szkole 
Podstawowej  w Ochabach Małych". Zmieniono limit wydatków w  2023 roku  oraz łączne 
nakłady finansowe w zadaniach pn. „Budowa wiaty magazynowej".  

 
Założenia dla poszczególnych lat budżetowych (2023): 
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Przyjęto wartości dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów z projektu uchwały 
budżetowej.  
Założono dochody ze sprzedaży majątku na poziomie 362.000 zł. Pozostałe dochody 
majątkowe stanowią przyznane gminie dotacje ze środków unijnych na inwestycje. 
Wydatki bieżące ze względu na zmniejszenie wpływów z udziału w podatku dochodowym  
od osób fizycznych, znaczącą inflację oraz rosnące koszty zatrudnienia, są większe  
od planowanych dochodów bieżących o 5.463.336,33 zł.  
Wydatki na obsługę długu wyniosą 840.000 zł, natomiast wydatki z tytułu poręczeń  
i gwarancji to 1.522.000 zł.  
Planowany deficyt budżetu w wysokości 23.948.378,80 zł. zostanie pokryty nadwyżką 
budżetową z lat ubiegłych w wysokości 22.268.868,98 zł. oraz wolnymi środkami 1.679.509,82 
zł. 
Dla wyliczenia prognozowanej na koniec roku kwoty długu przyjęto wysokość zadłużenia 
gminy na koniec 2022 roku w wysokości 11.721.226,86 zł.  
W 2023 roku nie planuje się zaciągania nowych zobowiązań. Kwota długu na koniec 2023 roku 
po uwzględnieniu planowanych spłat zaciągniętych zobowiązań wyniesie 9.364.372,86 zł. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LI/555/2023 w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/487/2023 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 19 grudnia 2022 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2023-2035 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik 
nr 15 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Rajmund Dedio przejął dalsze prowadzenie obrad. 
 
ad.8. Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 
 
Przewodniczący Rady Rajmund Dedio – poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie 
wpłynęły do Biura Rady interpelacje i zapytania. 
 
ad.9. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
 
Przewodniczący Rady Rajmund Dedio – odczytał pismo Dyrektora Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Cieszynie Czesława Płygawko, będące odpowiedzią na apel Rady Miejskiej 
Skoczowa dotyczący utworzenia Oddziału Psychiatrii dla Dzieci i Młodzieży w Szpitalu Śląskim 
w Cieszynie – stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Radny Maciej Bieniek – w sprawie dworca kolejowego, nie budynku ale samego perony. 
Brakuje jednej rzeczy, a mianowicie elektronicznego wyświetlacza co do przyjazdy czy 
odjazdu pociągów. Proszę o wystąpienie do PKP o zainstalowanie takiego wyświetlacza. 
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Kolejna rzecz dotyczy Wód Polskich, woda wyżłobiła sobie przed progiem tunel i wypływa, 
pustka jest pod próg. Także proszę o wystąpienie do Wód polskich o pilne zabezpieczenie czy 
naprawę. Jest to niebezpieczne, bo ktoś będzie przechodził przez próg i wpadnie do tej dziury. 
Na koniec – brakuje nam informacji, ile procentowo kto powinien brać udział w remoncie jeśli 
chodzi o przepust okularowy. 
 
Radna Irena Idasiak -  chciałam dodać do wniosku radnego Macieja Bieńka, by zwrócić uwagę, 
że nagłośnienie przez megafon na dworcu PKP w Skoczowie jest bardzo głośne, słychać 
prawie na całym terenie Skoczowa. 
 
Radny Jacek Krużołek – chciałem zapytać o wykonany przepust w Wiślicy ul. Wolności. Tam 
droga była zalewana przez wodę, został wykonany przepust i chciałem zapytać jak to była 
kwota, ile zapłaciła Gmina za wykonanie tego. 
 
Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń – niecałe 45 tys. zł. 
 
Radny Jacek Krużołek – w jaki sposób wybiera się firmy, które wykonują takie rzeczy? 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska Janusz Międzybrodzki – jeśli chodzi 
o te zadania to są one finansowane z tzw. rezerwy na zarządzanie kryzysowe. I to jest źródło 
finansowania, to jest ta rezerwa kryzysowa. Natomiast wykonawcy tych zadań są wyłaniani 
zgodnie z Zarządzeniem Burmistrza Miasta Skoczowa w sprawie przeprowadzania zamówień 
publicznych o wartości mniejszej niż chyba 130 tys. zł netto. 
 
Radna Monika Szyndler – w mediach pojawiły się doniesienia, że ma być podpisana umowa 
na rewitalizację linii kolejowej Bielsko – Skoczów. Czy to jest już taki etap, że to idzie tak 
całkiem realnie do przodu? 
 
Burmistrz Mirosław Stko – jutro jest spotkanie w tej sprawie, wszystkiego się dowiem. 
 
Radna Teresa Papkala – czy jest możliwość wymalowania białego oddzielenia pasa przy 
dojeździe na ul. Fabrycznej do galerii, na tym wąskim chodniku pod domem? Tam jest 
wyznaczony pas przez szare kostki, ale kierowcy go nie widzą. 
 
Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg Piotr Hanzel – przegadam to z Komendantem Straży 
Miejskiej, sprawdzimy to. 
 
Radna Irena Idasiak – prośba mieszkańców ul. Leśnej w okolicy stacji paliw „crab”, żeby 
przejechać zamiatarką po chodnikach, jest tam dużo rozbitego szkła, ul. Wiślańską i ul. Leśną 
pozamiatać. 
 
Radny Maciej Bieniek – chciałem pogratulować strażakom z Wiślicy i osobom, które były 
zaangażowane w remont budynku starej strażnicy przy Domu Ludowym, jestem pod wielkim 
wrażeniem jak ten budynek teraz wygląda. 
  
ad.10. Sprawy organizacyjne. 
 
Przewodniczący Rady Rajmund Dedio - życzył dużo radości, pomyślności, zdrowia, spełnienia 
marzeń solenizantom, którzy w okresie międzysesyjnym świętowali swoje urodziny.  
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ad.11. Zamknięcie obrad LI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad dziękując wszystkim za udział, Przewodniczący Rady 
zamknął obrady LI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
 
 
                                                                                             
                                                                                                            Przewodniczący 
                                                                                                     Rady Miejskiej Skoczowa 

                                                                                               Rajmund Dedio 

 
Protokołowała: Wioletta Sawicka-Ślęzak 


